PROOF OF EVIDENCE OF THE DEFENDANT

I Simon Cordell WILL SAY as follows in regards to any wrongfully accused incidents containing any wrong doing by myself that I do quote: “I have always strongly denied”: - 

My ex's neighbor's name is Debbie Andrews, she lived and resided at 113 Burncroft Avenue, Enfield London En3 7jq this was before George did and yes thought the time I did find myself having some problems with Debbie. When Debbie moved into her flat I got along with her well and done the best I could to look after her the same as I felt any other person would, should or could this was for the time period of around five years, at this point of time in my life I was still in my first long relationship with my Ex Partner.

At times, Debbie use to come to mine and my partners front door asking to borrow money from us, this was not a problem, on most occasions if me and my partner could help “we would” this is as we believed any person should help their neighbor, like if we saw her trying to carry shopping up to her flat as the man I would help her carry it up to her front door, as I think this is the right thing to do, but I never went into her flat.

After me and my partner ended in July 2013 Debbie started to come down to my flat more and more frequently, she was trying to bring me alcoholic drinks and still asking me for money, I felt as if I was being stalked by her, I never did let Debbie inside my flat. She would try to bring me alcoholic drinks in return for the money I supported her with, I would not take the drinks of her, as for sure I do not drink alcoholic substances and for a next reason I knew Debbie had Mental Health problems and them problems to be well known issues of concern.

Debbie is well known under the metal heath teams care and is also a well known alcoholic and so for them reasons I tried my best at all times to advise her to stop buying alcoholic drink, this was inclusive of asking her to stop drinking it.
Debbie started to send me peculiar letters, this was once she realized that I was single, too which I still have them letters of her that do invite me into her home, the most of the letters have been written while she was intoxicated with drink it seems, I chose to keep our friendship as it had been for all the five years I had known her, “as dated then” and politely declined her offer’s of a closer friendship, I remember this memory very well as I was going through court proceedings at the same time, were in this instance I was wrongfully punished because of accusations that were published in the local newspaper in regards to myself being found guilty by the Metropolitan police force, the news paper article were clearly not right, neither are they true, the reason for my name and character being slandered by the news papers and police including the local council Enfield, is for the organization of illegal raves that I had not committed I am still following the correct procedures to get this corrected.
I noticed after the news paper articles that had been published about myself, and the letters that I had started to receive from Debbie attitudes started to change in a negative factor towards me and that she and other neighbor’s had started banging on the floor at my person, they were using the floor as if it was an offence weapon or a belt being used to hit a person, this is Clear tortures acts of crime that no one should ever have to go through, this happened to me in every room I went into in my own home, “I could not go any were and be safe” I found that any place I went in my flat she or others was above me, taking furious assaults upon me, I could always notice the other family above her flat joining in “ I could not even get in the bath or take my close off, I felt as if I was Debbi’s children that have been taken away from her by social services, I was being abused in a sense of a clear insight, like she had gone mad hitting me, this could happen over 70 times a day and continued on for over a 1000 days, this still happens up to date were the Mathiyalagan family, who still live above me, who are not secure tenants as I am would not see reason to the issues and still to date have not changed their characters, as they always continue with the same actions and mind frame of making me a victim to their actions, together them mentioned neighbor’s have all achieved this by way of using the floor boards and other house fixtures as weapons, they continued to find ways to have a negative effect on my life, this was achieved alongside with the Mathiyalagan Markandu family who live at 117 and stain Curtis who lives at 111 and since Debbie moved George has following in there shoes 113, 
Their behavior contained some of the following occurrences:-
A clear continually slamming of the water tap on and off as if a person was making repetitive beats to intimidate anybody, this includes above the kitchen and bathroom living quarters of my flat, to an extent that the developing manufactures of them products being used as weapons, never intended them to be used in such a manner, this effectually caused all the fixtures and pipes attached to the water supply in the building to come lose of their fixtures so for them to have a large negative banging effect.

The people mentioned also use objects they have picked up and drop them on the floor from a height this is caused intentionally, in turn making some of the loud continual banging sounds I refer to, I have most incidents on video as I record them and it Shows that it is achieved with wrong intent, this had a bad effect on my health and still does to date, they simply wake me up taping on purpose and continue all day till I manage to sleep, it makes me worry in regards to the social services act 1981 and child protection act 2003 in regards to the young born child living above and the welfare of her legal guardians under the 1963 Act as if they should be the one’s to be sectioned under the mental health act, this has a negative effect on me and I should be protected under my human rights and the purposes off what the housing tenancy are set out to achieve.

The top floor had and still does have overlay wooden flooring when this is a clear breach of the tenancy agreement, let alone somebody using that flooring to affect my way of life, my human rights also clearly state the same in many sections such as:-

· Article 2 the right to life:-

· Article 3 the right from torture:-

· Article 5 the right to freedom and security:-

· Article 13 the right to a private family life.

       I have continually sent to the correct correspondence addressed to the relevant complaint department with no correct follow up, this is a serious concern to myself and wellbeing.
In explaining to any person the first time that I did meet the Mathiyalagan Markandu family, I would explain on this day I was driving back home and had just started to pull up in my car outside my flat, I remember parking on the bend opposite the first car park, when after parking and locking my central locking as I started to walk back into my home, I noticed a man whom had just moved into the flat above, the flat above that I refer to is addressed 117 Burncroft avenue being held by the collar of his own brown leather jacket, this was being done by a person I do not have much contact with but do no I accept this person to be a long time next door neighbor, on taking a more conclusive approach to the on goings that I found myself presented within, the next door neighbor wanted to punch the new neighbor Mathiyalagan in the face for some reason not known to me, I knew this to be no business of my own, but due to it being an issue on the estate, to were I live, I chose to get involved in a civilized manner and neutralize the problem, I clearly remember not asking the both of them what there issue(s) was a bout and started explaining that the young gentlemen could not hit  Mathiyalagan Markandu in the face, the reason I gave was as he and his family were new residents that had moved into the same bloke that I live in and that he is also an adult to us both, in short we must respect our adults, the young gentlemen chose to follow my advise and then release him by the scruff of his collar, every person then continued along in their day to my understanding with no further problems I never did again speak to Mathiyalagan Markandu until months latter, the reason I did finally speak with them was because of the banging both flat’s above me had started straight after the news paper article had been printed wrongly.
The banging got worse and worse as both families and stain Curtis started banging on the taps and pipes and floor boards so that I could not sleep or study while developing my company, their actions towards me made it so that I could not even work on my own website without being assaulted.
One day a few months after both flats had continued to take place in victimizing me, that is to explain in there assault against me on a continual daily basis, with no remorse for their actions, I decided to knock on Debbie’s door and ask why she was doing this to me, she chooses to blame the Mathiyalagan Markandu family, I then went upstairs and asked the Mathiyalagan family the same question with the reply of them blaming Debbie Andrews 113, I new it to be both addresses including stain Curtis.
I believe that no person can question me the reason being is because I recorded the ongoing on camera and also had numerous friends stay over at mine who were also violated by the people residing in both addresses who are also willing to be witnesses as well as victims with their statements of truth.
Contact between Enfield council and police with myself. I asked my mother if she could help me in calling Enfield Council to get the problems addressed, as what was being done to me was getting too much, which my mother and I both did, many emails were sent to them, I even called them by phone as did my mother.
Nothing was being done by the council I told them I had CCTV of what was going on but they never asked to see it, in the one and only meeting I had with them, they did not even ask to see all the evidence I have, I did offer more than once in the meeting to show them, the lady did not even write anything down throughout. I said to her that Debbie even attacked me outside the flat all of this was told to the council. Debbie was then moved out and I have not seen her since she moved.
Another one of the emails sent to Enfield council also addressed the issues caused by Debbie, on this occasion I was coming home when I see Debbie Andrew outside of the flat I had approached her for years prior, without any problems before her and the Mathiyalagan Markandu family had chosen to invade my life, in fact, only a positive impact did I achieve with them, I believe due to her guilt for what she had been making me subject towards that when she noticed me standing behind her she freaked out and attacked me with her shopping bags, all of this was explained to the council.
In reference to them emails sent a meeting was agreed to take place with a woman named Jackie Gubbie, this meeting was to take place with my mother present at my home address, on the set date no person arrived as agreed. It was two days latter when I was a my home address that I received a un expected knock at my front door When asking who it was I heard a woman’s voice, I now no this person to be Jackie Gubbie, she was also present with two active police community officers, I allowed them all access to my home while recording the conversation with my dictator voice recorder to what I still ob-claim the evidence towards.
In this recording you can clearly hear me asking the police present and Jackie if they could also notice the noise that I was victim towards they acknowledged the problems I was receiving and stated that It could not be Debbie Andrews as they had placed her in a hotel only leaving the Mathiyalagan Markandu family above and stain Curtis to the left of me inflating the torture I was bound to by their wrong doings.
At one stage I Cleary remember talking to stain Curtis and explain to him that he does not have any reason to have this effect on my life, as I have always done good for and to him and then continued to explain and question him in regards to why they would treat any human being in such a manner, when not being to my surprise he never had any true negative reason(s) to why he and other had achieved their misplaced behavior towards me, as mine and Stains conversation got deeper into progress I explained to him that he is not a judge, nor is any other resident living in Burncroft with the permission or any of the correct and full information as if in to describe details, so for them to induce a punishment or breach to my civil liberties the way that they have.
In the twelve years that I have known stain Curtis I do not feel I have been a problem to him I would always go out of my way to help him for instance I have never had a party at my own home out of respect for him neither has my music ever been played after 2400 hours I do not have guest at my house as I am a very private person neigh has there ever been any issues regarding drugs or any other paronaleyer I do not drink alcohol as said above and I have always felt as if he is a father figure to me until the time he started to violet my living quarters by banging on the walls with objects, this list goes on for times I have helped him and I have never request any think back of him other than respect.
In regards to the emails sent to Enfield Council there was also a complaint made in relation to the damage Debbie had caused to the floor in her flat before she had moved and it explains how the issues are and were breaching many of my human rights throughout the duration of time that it had been left to eclipse for, even with the correct actions being taken by myself and mother, relating towards all of the relevant complaint procedures that are put into place for incidents such as and have taken place.
Eventually builders were contracted by the local council to fix and lay new floor’s I was once again was at home and knew that Debbie Andrews had moved out. By this time I could tell the difference between what people in what flat was illegal attacking me, when one day I noticed a lot of banging to start above my head again this seemed to happen were ever I went in my own home, I new it to be coming from Debbie’s old flat straight above mine so I went upstairs to see if I could resolve the problem in a civilized manner and find out who it was trying to hurt me under article three of my human rights, on going up the stairs I knocked on the front door of 113, the people inside refused to acknowledge me and created silence from within side the flat, at this I felt a further wrong was being don to my self and knocked on the door once again, this in turn left a man I believed to be Russian answering the front door, he explained he was a builder and I asked him why him and other were chasing me around in my flat hitting the floor with hammers, the man giggled and explained that he will make sure that it does not continue to happen any more he continued to explain that he was working for the Enfield the local council also that him and others had been contracted to lay new floors in the flat this was to include the upkeep of it for the new tenants soon to be occupying it.
Soon after came the arrival of the new tenant George, who now lives at 113 Burncroft Avenue.
Two days prior to the alleged incident which is said to have taken place on the 14th August 2016 I was in my flat at home, I remember this day to be a Sunday at around 1800 hours, when the metropolitan police wrongfully arrived to detain me for alleged offences under the grounds of suspicion of threats to kill my neighbor and children.
On the 12th August 2016 I went out into my back garden and started up my motor bike I had not used my bike for two years prior to the 14/08/2016 this was around 1200 hours mid day.
When starting up the engine in the bike it made a fair amount of sound, as any person would expect a motor bike to create.
I waited for the bike to warm up no longer than three minutes, so that I could go out for my bike ride as I had planned, when I realized that another person that I do not personally know, neither have I meet or acknowledged, hearing in this complaint named the “complainant,” who was hanging out of her window.
Due to the close relationships of tenants on my housing estate “neighbor hood watch”, I knew this person to be a new resident of the estate, whom had just a few months prior had moved into the block of flats next to the ones I live and resided in for the past eleven years, that said and highlighted without any other similar accusations of neighbor’s regarding criminal offences such as Harassment the 1997 Act or any Anti Social problems beforehand of the incidents being addressed.
The reason I noticed the woman hanging out of her window was because I heard her shouting foul vulgar and abusive while obscene language, I soon found this to be towards my person.
The complainant lives on the second floor in the block next to me, while I live on the ground floor, the complainant is not my next door neighbor, below her window is her neighbor’s garden that lives in the same block as she does, what is in fact two gardens along from my private back garden, more than a fair safe distance.
From the complainants window you cannot see the whole of my back garden as her block has been built three meters ajar, forward to mine as can clearly be seen on Google maps.
For the complainant to ever be able to see me from where she was, she had to deliberately hang quite far out of the window and invade my privacy. I knew at this point I could involve the police in regards to a section 4 or 5 public order act, but chose to ignore the rude behavior I was adduced to by the complainant. She shouted at me, ‘what are you “abusive language doing? “You have woken up my children!” They are ill, I have had the ambulance here, and did you not see it!
She was extremely aggressive towards me and continued to swear at me while she was shouting.
I walked back even further into my back garden so to be able to see her clearly and then looked up at her and said, ‘Who are you talking to? My own mother doesn’t even speak to me like that!’
I cannot recall her reply, but she mentioned something about the sound of my music and motorbike, this was the first time and only time that any person has spoken to me in regards to them issues raised of her concern.
I told her that I would keep the noise down and then turned off my bike and went inside.
After being abused by the complainant I made sure that I would never cause any reason to alert any new concern in respect of the complaint wishes.
This was the first and only involvement I have had with the complainant.
I was not rude, neither aggressive towards her, I was however shocked at the way she spoke to me.
        To be honest she was the one who was aggressive towards me.
I did not know she had children living with her and had not intended to cause any inconvenience or disruption to them or any other person.
I did not shout, ‘what, what, what?!’ at her and I did not make any threats towards her or her children and I did not and could not have approached her window as this would not be possible, I also would like to highlight the truth of the fact that I do not know the entrance code to any of the other flats communal entrance doors and therefore would not state otherwise. 41) On the 12th August 2016 after being abused by who I now no to be named as Carron Dunno who lives and resides at door number 00 Burn croft Avenue, Enfield London EN3 000, as stated above I went back into my private flat after being in my own back garden, soon after to be surprised by two un inspected visitor’s, named as my mother and father, I was very shocked to see them both present at my front door, on first contact we came to the understanding to why they had arrived, the reason explained was and still is that they had been contacted by way of mobile phone by a very close family friend to whom I had grown up with named Stewart, the reason Stewart had contacted my mother and father was because he had received a mobile telephone call of Carron Dunno, a person that he had helped move into the flat when she moved onto the estate and she had said to him that I had been rude towards her, I explained to my mother and father that this had been achieved by Carron Dunno out of spite and her being a dysfunctional person with no common sense reason or logic, to conclude a full understanding dishonest, my mother and father believed in me there eldest son as they new me to be saying the truth to them both. On the 14th August 2016 the date the alleged incident of threatening my neighbor and her children is said by her and police to have taken place, On this day I was at home in my flat when two friends came around to visit me they also brought two other friends with them that I did not no and their new born baby.
I turned on some music to show my male friend, my sound system as it is some thing we both enjoy and he is a music producer /DJ.

My friend’s partner asked us to turn the music down because of the baby no longer than five minutes after turning it on and this is what we did, the music was not left on very long or loud during their visit.

As my visitors were leaving I asked my friend the new baby's father / music producer to leave a CD to which he did after my persuasion as his CD’S are one of his pride and joys out of life, after my friends had left I put the CD on and played the whole thing which was about 20 songs at 4 minutes each tune played.

I then waited for the amps to cool down, which took around 10 minutes.

This is when on the 14th August 2016 at around 800 hours the police arrived at my house.

They knocked on the door and requested to ‘speak’ to me, I noticed around 15 police officers.

I refused to speak with them that is to say with my front door opened as I knew I had not done anything wrong, nor had I been arrested, so was under no obligation to speak with them police officers.

The officers were outside of my door banging for some time trying to force entry and I continued to tell them I did not want to speak with them and for the officers present at my home address to contact my solicitor.

I had CCTV outside of my property which captured the police behavior while they were present in my communal corridor space.

I explained to the offices that I was not happy with the way I was being treated by them to be left still feeling intimidated by them, I continued to explain that there actions were being recorded by my CCTV, the officer new that the way that they had been continually knocking on my door while laughing was wrong and then to protect there wrongful action they intentionally damaged my CCTV system taking away the security I had protected my self with as I do not have a intercom communication system in place and the code to the main entrance door has not been changed in 11 years of my self being present at burn croft avenue, my CCTV equipment being damaged was done wrongfully and without my consent and left the equipment so that it could no longer record any more and is protected under the DPA 1998 Act, and Criminal damage Act 1998.

When at first I noticed the knock on my front door by police claiming to just want to speak to me, I got worried and called my mother to attend my flat as towards of the on goings at the time and the concerns I have about police harassment and abuse of power while abuse of position, as at present I have ongoing complaints of corruption in the process with the relevant governing body’s.

I have the CCTV footage that will evidence this and I have confirmed I will forward this on to my solicitors.

Eventually I came out of my property and was wrongfully arrested.

In summery for the truth of the reason why I was arrested, this is because Carron Dunno decided to lie to the police for her own self gain so that she could infringe my human rights and have an effect on my way of life, she made a false statement with allegations of a criminal nature so I would illegally receive a term of time in custody or be forced into mental care to which both occurrences did in fact happen, in this case the police have now also agreed with an NFA and therefore found no truth in any person’s statements neither any other person’s statements, after the incident on the 12th August 2016 were my motor bike was really present in my private back garden of my property of residence and the complaint had been abusive and used her mobile to call others people to my home, she then waited two days to seek even further doings of hate crime, she remediated the events of the 12th August 2016 and forgot to add the truth of the motor bikes presence and then further manipulated the truth and changed her statements of verbal aggression, while being confrontational towards my personal character, into wrongful claims of doings, regarding the date of the 14th August 2016 that are now in question of the facts and that are now being used to accuse me of wrong and illegal doings. In short, she claimed and altered the events, all to be on the 14th August 2016 and included to involve the children that the High courts have given her sole custody off, in knowing that there was no truth to her statements of truth, “she simply used the children police and doctors for her own gain.”

I was not in my back garden on the 14th August 2016 I had been indoors with friends and I also provide their witness statements as exhibit sc1 who are willing to attend any court hearing with the video recording of their personal mobile phones of the events that took place in my home on the 14th of August 2016, which show me indoors playing with the baby that are also present on youtube.com.

I was then taken to the police station on the 14th as stated above and below in this letter where I was wrongfully detained by metropolitan police and then sectioned under the mental health act 1963 section 2 due to the complaints lies and below is a copy of some of the events that took place due to Carron Dunno’s lies.

I was placed on a Section 2 of the Mental Health Act 1983 on the 15th August 2016 while being detained at the wood green police station and then transferred to St Ann’s hospital early hours of the 16th August 2016 that was then later changed in St Ann’s hospital on the date of the Tribunal on the 26/08/2016 to a voluntary patient, as the Tribunal panel did not feel a section 2 was needed. As of the 27th August 2016 I was discharged to my home from St Ann’s Hospital and accepted to be treated as a voluntary home patient, even low there was no right full need.

Version of events On the 14/08/2016 the police attended my home address I was arrested around 20:00 hours and taken to Wood Green Police station for allegations that I had threaten someone and their children, it was not explained to me who the people were until my re bail and is not true so I therefore I found myself being abused in relation towards incorrect or in another definition un-true cut and pasted fabricated events of occurrences, that if any truth was to be found out of their statements, it would only be the fact that the complaint did in fact use her voice this was while shouting at me out of her window on the date of the 12th August 2016.

Another important factor of concern is if I was arrested on the 14th at 2000 hours it must have take no less than an hour while being mechanically transported so for the police officers to then have been able to of had me booked in at custody, when traveling from Enfield “my flat” to wood green police station, this would mean the time would be around 9:00pm the 15th August 2016 with this keep in mind it would mean if all police regulations were followed correctly then I or nay other person with the same time scale must be released from custody, or a superintendent must sign the custody records with a record of the reasons why he has continued my detention and then he or she must explain to me why I am further being detained, I was in fact bailed at around 16:30 hours on the 15th August 2016 but found myself not being released even low I had done nothing wrong and all I had done was sleep in the police cell, that I had been placed and detained in at all times I acted in a civilized manner.

On the 15/08/2016 two Mental Health doctors and an amp worker did come to my cell door together for the first time and told me I was being sectioned under section 2 of the Mental Health Act this was around 16:30 hours. I was upset at this due to knowing I had not done anything wrong, neither had I been legally assessed as no person had come in or out of my cell to make such an assessment as can be proved by the police Cell’s CCTV, I was not even served any paperwork other than my bail from and therefore held illegally after I was finally bailed but still without being released.

At 3:30 on the 16th of August 2016 I spoke with one amp worker at around 3:30 hours and I was then taken to hospital by their workers straight from the police station around the time of 4:00 Am ululating to an extra 12 hours at the wood green police station that I was further illegally detained, I was then held till the 17th august without speaking to any two doctors and an Amp worker in a true and fair while law abiding assessment, in total after being released on bail for a period of time no less than 72 hours without a Mental Heath assessment.

The truth is in the whole time I was in police custody I did not get to see any police FME doctor. I also did not see my solicitors, who both I had continuously asked to see.

I was left in my cell sleeping on camera with no problems of concern thought the whole of my detention, and this was while being recorded in police cell number three. I have also requested food to eat at three different times and the food was served with additional drinks. I asked for a blanket as I was cold and I was also left with my shoe laces and belt on. I even remember I had to ask for toilet roll to which that was then given to myself, in my whole stay I never caused any concerns in regards to my mental stability.

No official person would say what was going on throughout my detention and for what reasons they continued to hold me after being granted bail even thought my continual request.

Throughout my whole stay in detention all I wanted was to see my solicitor and be interviewed and then released as I had done nothing wrong.

Just after this as said above the police handed me a bail form at around 16:46 through my cell flap, when I was bailed with no interview, when given the ball form their was two doctors and a Mental health worker also standing outside the closed cell door, whom said to myself that I was being held under section 2 of the Mental health act.

I said to the Doctor I know who you are I have you on CD from February coming into my home and I also have a complaint in against you and continued to state that I had done nothing wrong in my whole detention and I felt that it was bios for them doctors to handle my case with an ongoing complaint in against them I clearly remember their names to be Doctor: Albazaz AND Doctor: Amin alongside Sam and others such as Alean, on the 14th August 2016 outside the police cell I was being detained in Alean and Sam were not present but a woman who I no to be Amp worker who herein is named as Miss Maggie Fuller took their place.

At my first true assessment what was on the 17th August and was held at St Ann’s Hospital, my mother and uncle was present, Alean was once again also present, the woman who had come to my flat to gain entry with a wrongfully filled out section 135 under the mental health act, I explained to all present when I first noticed this at the start of the meeting, what I explained was that I felt it was un professional for her also to be present the reason I gave was she may also be bios towards my case as at that point in time I realized so I could now understood that she was attempting to handle my case file, this being even low she herself new I had a official complaint in progress against her person and other members of her fellow work colleges, also I would like to further the facts that as I done this, she accepted that I was right and then agreed with me that it would be best for her to leave the meeting, to which she did towards some form of satisfaction of the first right doings for me while being detained.
The official complaint I had in place, is in fact for another occasion at my home when them same named professional’s acting governing representatives / people dealt with me in an un-dignified and un-fair manner. I explained my rights and feelings and then I explained to them all that they should not do this to me and then every person outside the cell door walked away for a while, to then come back to the cell flap I was still being detained in five minutes later and say to myself, once again that I am still being sectioned.
A copy of the recorded audio CD minutes when the same named doctor’s illegal entering into my home premises, under force grounds, this was in February 2016 is contained at the bottom of this document and contained in its context is a full admission in regards to my statements.
On the 16/08/2016 at the police station a single Amp worker visited me, the time was around 03:30 hours, he took me on his own and then said that I was then to be moved to St Ann’s hospital at around 04:00 hours, when I asked why he replied by saying to me that he was going by what the two pervious doctors had reported to him, I did explain the true on goings at to him.
I know to be assessed under the mental health act I would have needed to be spoken too by two different doctors present at the same time this must also be in the substance of an interview with an AMP worker present “as to mean out of my cell”, this was never done, I was never was taken out of the police cell and spoken to by two doctors or even asked if I would speak to the doctors and an AMP worker.
I had been in detention for over 20 hours in a police cell waiting for my solicitor, so I could have my interview. I never saw my solicitor in all the time I was held captive, I only spoke to them once on the phone at my own request and this was achieved after 20 hours of being a police detainee, wrongfully might I add.
When I was transferred illegally to St Ann’s Hospital I spoke to no one other than a single duty SHO with a nurse present, not one neither two doctors were present.
I personally and rightfully understand I had my first true assessment 72 hours later on the 17/08/2016 when I saw two true doctors face to face for the first time to even have been assessed, my mother and uncle was also present at this meeting.
While at the police station being held as a detainee on the 14/08/2016 until the 16/08/2016, I had no health issues this does include the 16/08/2016, while being detained at St Ann’s Hospital.
In St Ann’s Hospital I was in full good Health right up and till the 17/08/2016, when I went to use the hospital toilet as I walked in to use the toilet I slipped on the wet floor and fell forward causing both of my small index fingers to snap forward, this caused me a large amount of pain.
The toilet was left in a foul manner since I had arrived at the hospital and had clearly not been maintained all the days I had been held against my free will as a patient, as to there was large amounts of human waste otherwise known as urine around the floor and on the toilet seat most days, on the 17th/08/2016 I clearly remember there being no warning safety signs up in place outside the toilet any days of my stay this also includes the day I was hurt the lack of warning was also as I or any other person walked into the toilet room, so for any person to have been prior warned of such faults.
On noticing the damage caused to both my fingers on both separate hands, I worried with concern as for the need I have for them. I care for my hands as they provide my abilities to earn a living.
Once I realized what had happened to me and the cause of me to slip I then got up and went straight to the staff room and reported the incident, I asked for it to be drafted into the Hospitals accident and report book and to have the Emergency medical provisions that I required, it was explained to myself that I will have to get the staff doctors to deal with the issue the next day to my pain and upset.
I was in a huge amount of pain with the injuries to my fingers that I had received while being detained at St Ann’s hospital and could not receive the standard of medical care I would have normally received if I could have attended on my own accord to an emergency hospital that would have also had available surgeons with an x ray machine, that I would have visited if not being held against my will.
I know can’t use my right finger any more, because of this neglect by professionals inclusive of deceitful lies made by Carron Dunno, I will agree as I believe anyone else’s will who pays an interest into the true facts that I was upset within the real events of occurrences of what I find myself being accused of and have suffered through I therefore believe strongly I have the right to want legal action and support of my local council Enfield and any other official governing body in resolving the problems at least in my favor.
In further regards to my welfare and eradication, while in detention at the hospital all I wanted was the medical assistance I urgently needed and wanted and also to know why I had been sectioned with a full understanding to why and under what grounds I suffered the torture of events, a clear breach of my human rights article three, as no person should be placed under the circumstance I was presented with especially under the same conditions, to strengthen the reason why this should not of happened I was not at no point of time a risk to myself or any other person and I believe under section 2 you need to be a risk to yourself or others. I kept asking questions such as in this document, with no fair response.
On the 18/08/2016, I again asked for the incident report book to be updated, so as for any person to be able to explain the damage caused to my fingers.
When on the 18/08/2016 at around 11:00am I showed a doctor the damage to my hands, fingers, the reason I was given the opportunity to show a doctor was because, he had asked me to take part in some routine checks, such as checking my heart rate, I showed the doctor the damage to both my fingers, I also expanded to the doctor the pain I was in and therefore suffering and that I required emergency assistance such as an x ray.
It was then explained to me that even low my left finger looked snapped they believed it to be swollen, I knew this not to be fluid in my left finger and for it to be part of my bones snapped, it was also explained by the doctor to me, that my right finger will heal and gain movement over time to which it still has not and never will again, at the time I challenged this to the maximum extent.
When Comparing the snap to both of my small index fingers, I class my right finger to be a lot worse as for the reason being that I have lost full control of it and can no longer use it, not having any use of my right small finger has a large effect on my daily life for incidence I can no longer write with a pen as I once could and I also find that I have issues with picking anything up as I once could before.
I continued to report my concerns about my well being in regards to my fingers with no true aid in emergency medical assistance apart from being prescribed ibuprofen an anti flamer tries and having my fingers taped together. I know that any person can clearly see the break in my left finger to date.
I am still in continuing pain due to the way it has repaired incorrectly and this is due to the lack of duty to or of care, I no this has caused life time injuries to my ability’s of my hand, in turn causing the absinth of any use from my left small finger, this really upsets me as I now feel disabled due to this accident and I know if I had my own liberty at the time I would have gone and received the medical help I needed, relating towards my Health.
In reference towards my mental stability I have never had to take any medication that has been prescribed to myself by my local GP /doctor in regards to Mental Health issues as there has never been any need, however since I was set up on the 14th August 2016 by Carron Dunno I had been forced to take medication.
By from the first day of my arrival at the hospital while being in the Mental health teams care, medication was then on a daily basis to be forced upon myself to be taken in tablet form by the home Teams medical Professionals.
Months latter once I got released back to my home Carron Dunno continued to watch me suffer for her lies made to the police, as the mental health, home team as they monitored me at home address after the hospital tribunal, in knowing that on the 14th August 2016 I never really went into my back garden as she stated.
In response to the Inpatient psychiatric report, that was for the mental health assessment, inclusive of the related Tribunal, that was compiled on the 26/08/16 for Dr. Julia Cranitch here is some of the summary of issues of concern that I do raise.
Dr Rosemary Mills an ST4 Doctor started to prepare her report for a Dr Julia Cranitch seven days after, Mr. S. Cordell was admitted to St Ann’s hospital, in regards to a Mental Health Tribunal as noted in chapter 1.2 of her report, dated the 22nd of August 2016. “A copy of the report has not been disclosed in this letter.”
When checking Dr Rosemary Mills report in regards to Mr. Simon Cordell when reading the last page chapter 27, what does show the date of completion of her report, any person would notice the date of the 24th August 2016 and when checking the first page of the report they would notice at the top of the headed letter the date of the 25th August 2016 this makes it so that any person of interest will also be able to tell the correct times of Dr Rosemary Mills true times of processing her report, the reason for this being said is on the 23/08/2016 my mother had made many calls to the ward to speak to a doctor to which none called back, so she travelled up to the hospital to speak to a doctor. When a doctor who is named Dr Rosemary Mills, effectually attended and spoke with my mother. When she came onto the ward she explained to mother, that it was her 1st day working on the ward for St Ann’s Hospital and that she had just taken over from Dr Humphreys and apologized due to this for not knowing a great deal about Mr. Simon Cordell, she continued to explain that she would help my mother as much as she could.
On the date of the 23/08/2016, Dr Rosemary Mills was with another doctor that my mother had seen before; I still had not met Dr Rosemary Mills personally on this day. The 1st time I Mr. Simon Cordell had a meeting with Dr Rosemary Mills was on the 24/08/2016, were she asked me to have a meeting with her in a room on the hospital wing, I also explained to her about my fingers and the pain I was in with no change in assistance.
2) So I question the truth of the date and accuracy of Dr Rosemary Mills report as she had not been working for St Ann’s Hospital for the first seven days that I had been present and only meet me for 15 minutes in the eight days of me wrongfully being detained, she is also mistaken on chapter 2.2.1 were she states the police had detained me since the 16/08/2016 were she states I was arrested at my home address this was really on the 14th August 2016 and proves the time that I was illegal further detained.
3) Since being released from the hospital, I have continued to keep my word in my letter and work along side the Mental health team I have allowed access to my home address every day and taken the medication that I have been prescribed, even low I understand The Home treatment team and doctors was wrong in forcing them upon myself and I overwhelmingly explained my feelings with the medication still being continued to be imposed against me.
4) I no for fact the doctors continued to try and miss lead me into believing that if I never took their treatment they would again take me back into their care, I new this too be illegal as I had only been placed under a section 2 assessment which does not give the grounds for a doctor to impose a section 117 on any person for home treatment, a section 3 must be implied under the mental health act 1963 and it had not for this to happen against my will, after some explaining it was agreed that I was right and the visits and medication were stopped, as right and the tablets were making me feel ill, I still however thought the whole period of time while in their care took the medication, but I strongly agreed with my own assessment of my self and do not feel the medication should have been give to me nor was having a positive impact.
5) I once again do state: that I do have many recordings of such past activates of me being a victim to Debbie Andrews and the Markandu’s family’s actions inclusive of George and Stain Curtis.
6) Due to my members of my neighbors banging on the walls and floors to intentionally make my self victim of their actions, at around 19:42:43‎ on the 05th ‎September ‎2016, ‏‎at time 20:42:43 a few days after leaving the hospital, I went upstairs because the banging had started again, when going upstairs I always make sure that I inform the police and take down a cad number I do this inclusive of recording any on goings, I also wanted to find out why I had been arrested and then placed into the hospital for threatening children as the only person I new to have children in the bloke of flats I live in to be the Mathiyalagan family.
7) I attach a copy of transcripts that for sure do in fact relate to a video that I acclaim, that is in relation to the Mathiyalagan Markandu, family as dated 00/00/2016, This is a true copy of the transcripts of the video footage of when I went upstairstairs to 117 on the top floor, from my own flat in search of the truth of being setup, at no point did I Mr. Simon Cordell cause Anti Social Behavior, neither Harassment or was I intimidating nor did I use threatening behavior.
The Start of transcripts when Knocking on door of 117 Burncroft Avenue, Enfield En3 7jq
Knocking on the door: 0:35 
Woman: Who is that? 0:37 

Simon: Its Simon let me speak to your husband. 0:38 

Woman: Sorry. 0:41 

Simon: Its Simon let me speak to your husband.0:42 

Woman: My husband is not home. 0:44 

Simon: See the over day when I spoke to you yes. 0:47 
Simon: are you listening to me, can you here me.0:51

 Simon: see the over day when I spoke to you yes 0:55 
Woman: What did you say? 0:59 

Simon: I was just talking to you yes. 1:00 

Woman: see the over day when I spoke to you yes. 1:01 

Woman: Sorry.1:03 

Simon: See the over day when I spoke to you. 1:05 

Woman: yes. 1:06 

Simon: You said that on the 14th August 2016. 1:08 
Woman: Sorry. 1:10 

Simon: On the 14th August 2016. 1:11 

Woman: Sorry. 1:14 

Simon: Can I open your letter box and talk to you yes. 1:15 

Woman: Yes. 1:17 

Simon: Yes ok.1:18 

Woman: Sorry. 

Simon: On the 14th August 2016. 1:20 

Woman: Yes. 1:18 

Simon: You said that you never called the police yes.

Woman: Yes, yes.

Woman: Yes, yes I ring police Saturday Saturday Sunday I am lonely I am not living here I called the phone calls not here Sunday night I just come here at 9 o'clock.

Simon: You did that on the 14th August 2016.

Woman: Yes some one told you, you called the called the police station I do not no.
Simon: Yes the police said to me yes that on the 14th August 2016.
Woman: I am not Saturday Saturday morning I called I called my friends house Sunday night come in, morning Sunday or Saturday I was not here.

Simon: So you wasn't here I believe you I believe you if you tell me this I believe you yes.

Woman: Yes.

Simon: If you tell me that I believe you what else can I say yes.

Woman: Yes.

Simon: But on the 14th August 2016 I no I never left this building.

Woman: Yes.

Simon: And I never looked up at no window and threatened you or your children.

Woman: Yes, yes I am not here truth.

Simon: Because you are the only one with a child in this block and I would be I would not threaten child and worst I might say I might have a argument a dispute with your husband.

Woman: why are you please why are you please why you argument for I did not call the police.

Simon: I am not arguing with you I am not arguing with you.

Woman: I am after council I want to move the house I push council that is why, I do not like you.

Simon: Yes you pushed to get a new flat of the council your two bedrooms so you can look after your kids.

Woman: Yes.

Simon: which is of course I have been telling your husband to do that for a long time to get his two beds to right a letter and I would give him some letters as well but on the 14th you agree I never left this building and never threatened you.

Woman: Yes.

Simon: yes that is perfect that all I needed.

Woman: I am not here Saturday and Sunday I am not here. 

Simon: you were not even here you were not even here.

Woman: yes, yes, yes.

Simon: ok that is perfect all right thank you.
END of Conversion of Mobile Phone Video Transcripts:

A copy of the video footage is available at request.

8) I was then bailed to return to the police station on the 4th October 2016 at 2pm and had been put through a continual cycle of unjustified actions, so was looking forwards towards being able to rectify the issues that the police wrongfully had raised with my person.
9) On the 4/10/2016, I was at home all morning awaiting to go to the police station in regards to the threats to kill an unknown person to myself at this stage of time.
10) On  morning of the 04/10/2016 I got up and had a bath, while I was in the bath I noticed a banging on my door, so I then got out of the Barth and wrapped myself in a towel, when asking who was at my front door, a voice replied police, I asked what they wanted and they explained to me that they wanted to arrest me, so I once again called my mother to attend and explained my concerns of the police presence to her.
11) I then answer the door in my towel and was arrested for criminal damage, I completely deny causing any damage to the complainant’s property once I understood the circumstances and unannounced to all that I did not commit any crime 
12) I was accused of dragging  a bike out of view of my neighbors window and also accused off then after smashing it up, this is as stated in the second complaints statements herein named George 0 who’s home address is 113 Burncroft Avenue, Enfield London EN3 7jq.
13) While at the police station I was denied bail for both cases I was then grated bail by the court after being detained in the police cell over night, I was also placed on conditions not to go home to 109 Burncroft Avenue, so I stayed at my mothers address this caused me time that I would have otherwise committed towards the running objectives of my up and coming companies launch at no fault of my own to add towards upset.
14) While staying at my mother’s house, I new that I was being punished for crimes that I had not committed.

15) In response to the allegations of threats to kill that were made against me, I then had to re attend the court as I was placed on court bail this was until the 17/11/2016 awaiting trial for both cases set for the same day, the day before trial my mother received a phone call from my representing solicitor firm who in turn explained that both case’s had been NFA no further action taken, as I was innocent in the claims and then released to go home.
16) While staying at my mothers she managed to help me start to achieve a positive impact in society once again without the presence of my neighbor’s wrong doings, this was achieved in many different accepts.
17) I never went home for a few days after the case was NFA, the reason I never went back was because I was reluctant of being be put back into the same position again, were I was once again being set up and indangerd, so after speaking to a few of the good people around me and also that of my family members we all decided the best thing for me to do was make a phone call to my housing officer, who’s name is Sarah Flexture, when speaking to her on the phone I explained the on goings of what had been going on while living within the estate at my home I  explained to her that she is in charge of my housing estate and therefore she holds responsibility to the tenant’s safety, I continued to express my self in regards to the correspondents that were sent to her office in respect to the past and up to that date problems also that of the telephone conversation we were having, so to be making sure of asking her if she could finally address them issues that I have of my concern about members of my fellow neighbors, on doing this she told me that she had received letters of my nehibour also of complaints 
18) After speaking to many friends and family who have witnessed the on goings of torture committed by 117, 111 and 113 Burncroft avenue inclusive of Carron Dunno 000 or either having it explained to them with the evidence I had present with me at the time and hearing some parts contained in this letter and other letters of complaint the general approach to any decent person was to ask my housing officer for a fresh start by way of her adding points for an emergency move to a new safe home, I chose to take there advice and gave her a call a can be proved by my mothers phone bill and corresponding emails since.
19) Police issues
20) Some of the police issues of concern are as follows: the assessing doctors felt that Mr. S. Cordell presented features suggestive of Mental illness, in particular paranoid precautionary some ideas about the police and his mother. This is far from the true facts of events that have taken place.
· On the 25/06/2013 the police came to my home they arrested me for burglary which I knew I did not do. 

· The police charged me, why I do not know. I was remanded to prison due to incorrect records that are contained on my PNC, which I can prove to be wrong, this is getting addressed. 

· My mother and myself had to appeal the decision made by the judge whom had remanded myself to prison at the crown court, which I was then granted bail under 6 conditions. 

1. Surety £1000 from Ms Lorraine Cordell, this is (To be surrendered to the nearest Police Station) – prior to release from Custody.

2. Residence @ 109 Burncroft Road, Enfield, EN3 7JQ.

3. Not to enter the London Borough of Southwark.

4. Surrender Passport to nearest Police Station.

5. Report daily to Edmonton Police between 1400 – 1600 hours.

6. Curfew 8pm - 6am (doorstep condition – the Defendant should show himself too any officer upon requests.)

· Due to how much the police had kept tarnishing my life when I had clearly not done anything wrong, this caused stress in my long time relationship till we had to depart from one and other, as she could not take know more with the police harassment.

· The case took over a year to deal with as the CPS would not gave the discloser that my solicitors was asking for and the judge ordered them to give.

· After a year and on the day the trial was due to start the Judge discharged the changes and found me not guilty in July 2014 this was before the trial started. 

· In this time my brother had a life changing accident.

· My Nan was diagnosed terminal and passed away 30/08/2014

· A close friend of the family passed away in Dec 2013

· A close friend of the family passed away May 2014

· A close friend of the family was diagnosed terminal and passed away on the 29/08/2014 the day before my Nan.

21) The facts are that the police knew that I could not have done any think of the sort to what they were saying and the errors on the police PNC database caused me to go to prison, and I feel victim to the way in which I was being treated by the courts, because of what was being told to the judge by the police and CPS, this is also  inclusive of the period of time leading to how long the case was taking due to myself not getting discloser from the police after the judge ordered it, we did not get disclosed until the trial date.

22) The reason why the prosecution would not give discloser was it because they knew that by giving me it they would have got the case dismissed much earlier and this is what did happen in the end, for reasons such as the information I and my family had obtained.

23) I could not do anything with my company and lost loads of contracts due to the bail conditions that I was under knowing that I had done nothing wrong so to be put under these conditions I lost my long time partner due to this due to the wrongful facts that the police claimed.
24) Work contracts to be added
25) This chapter explains that I am not paranoid about people, especially the police, as I have explained and feel I have supported good evidence towards in this document I am not wrongfully paranoid about a few members of the police, as I have overwhelming evidence of police corruption to which they have caused me and those matters are in the high courts and IPPC hands inclusive of my solicitor and self being.

26) I would like to strengthen the truth about myself not being paranoid about over people I have no worries about paranoia and never put myself in harms way to upset others, so I therefore feel no reason to be paranoid about other people inclusive of my mother and family.
27) But It seems due to talking about the police this makes me a paranoid person, maybe if someone seat down and heard what I was saying and read some of the reports I have, maybe they could see for themselves what I am saying is the truth. But it seems when people are faced with something they do not want to or can not understand, like something what I am face with in my life such as corruption in police cases can go on, this is wrong in today’s modern world.
28) I understand that when any person gets accused of being a paranoid person and this said to have a Mental Health issues in regards to them issues of police paranoia and they can show the documented articles of corruption to any person on request in turn stating the truth about what there being accused of being paranoid about people should pay attention and act fair and accordable so.
29) This some times happens because people see the police as people that do no wrong. So when a person says anything bad towards the police they are the ones that have got to be in the wrong. It seems I can have all the paperwork in the world to prove what I am saying, yet in the eyes of the Mental Health team I had a Mental Health illness why because they will not open there eyes to the truth.
30) This Is a List of my full bail conditions and a short summary relating to some issues of concern, section section.63 of the criminal Justice and Public order Act 1994 is for out door events all incidents I am are being accused of are all indoors and I did not commit and trespass was not proven as required.
31) The Defendant is prohibited from:
A) Attending a rave as defined by s.63 of the criminal Justice and Public order Act 1994;

B) Being concerned in the organization of a rave as defined by s.63 of the criminal Justice and Public order Act 1994;

C) Knowingly using or supplying property, personal or otherwise, for use in a rave as defined by s.63 of the criminal Justice and Public order Act 1994;

D) Entering or remaining in any disused or abandoned building;

E) Entering or remaining on non residential private property on an industrial estate between the hours of 10pm and 7am without written permission from the owner and / or leaseholder of the property; and

F) Engaging in any licensable activity in an unlicensed premises;

· These conditions are for the whole of the UK, and I believe are a breach to my human rights under ASBO Legalization. 

· It was asked in court by my Barrister if I needed to go to a petrol station as well as other places like to do shopping between the hours of 22:00 hours and 07:00 hours such as a 24 hour Mac Donald’s what will happen and it was explained that he would in fact be in breach of this ASBO the judge explained and said well he will be arrested and have to prove in court I was going to get petrol.

· If I made a wrong turn when driving and turned into a non residential private property on an industrial estate I would be in breach of this ASBO.

· My mother also tried to ask things about the conditions what if he needed to go and get milk from Tesco's or a shop and the judge said well he will be arrested I cant even go to a shop between the hours of 22:00 hours and 07:00 hours without being in breach of this ASBO.

· If I was to go out for a night out I would have to ask the owner to see if there licensed to make sure I am not in breach of my ASBO as I was told it is down to me to make sure they are licensed. 

· No one wanted to define the conditions the applicant which is the Met Police wanted to make this a life time ASBO and made sure the conditions were correct so that after the 5 years they can apply to put a next 5 years in place because the judge would only allow the 5 years and not the life time ASBO.

· If illegal raves have not been proven which they were not, then why do my conditions for the ASBO still define illegal raves?    
32) Part of my Barrister submissions that represented me, had been that the allegations were that I was involved in organizing illegal raves but the applicant hadn’t adduced evidence of trespass which is a requirement for proving that an indoor rave was illegal. 
33) The Deputy District Judge ruled that the applicant did not need to prove illegality - all the needed to prove was I had acted in an anti social manner, to which I had not acted in any anti social manner within the whole case file.
34) In the view of my barrister this is a very questionable decision: firstly, the applicant based their case on the illegality of the raves rather than the fact of the raves themselves and secondly, without proof of illegality the presumption of innocence leads to the conclusion that the raves were legal, and thus I being prohibited from engaging in an ostensibly lawful activity requires more careful consideration on issues of proportionality.
35) I have to agree with my barrister as when dealing with this case I was addressing the applicant case to prove that I had not been involved in organizing illegal raves, as this is what the application against me was.
36) The case was proven that I acted in an in an anti social manner, but I don’t understand by doing what. As the case against me was that I had organized illegal raves, and this part was not proven so what did I do that cause harassment, alarm or distress to one or more persons not of the same household as myself?
37) As can be told in my diary of events date 2012 to 2017 I have had many NFA and no convections this does lead me to the right understanding that I have been pursued by members of the police for crimes and offences I have not committed, it has lead to myself being detained on mutable bail conditions for numerous cases throughout a fast proportion of my life, having a continues negative effect on my way of life, to which I should not have to undergo while establishing my own company. There is also the fact that my diary only covers 2012 to 2016 so in fact there is a lot more history I have not included due to the time this would take and also how long it would make this document.
38) As previously explained I do have an up and coming appeal date to which I know the evidence to be incorrect which was put forward by the police in this case.
39) I educe a snip lit of such court on goings to which I have suffered an interim order and conditions imposed upon myself, in total I was detained for this case and another case on conditions since September 2013 with a 3 week release in 2015 till date 2016.
40) This has breached my human rights as I never committed the offences in the first place, as I can and will prove.
41) Some clear inaccuracies contained in my ongoing case lead to incorrect time stamps relating towards Emergency 999 calls contained within the Met Polices and applicants bundle as follows.
    CAD                  NUM           DATE               TIME                  PAGE
                                       
	CAD 999 call
	2637
	07/06/2014
	08:18
	Page 191 to 195

	CAD 999 call
	2672
	07/06/2014
	08:16
	Page 196 to 198

	CAD 999 call
	3005
	07/06/2014
	09:22
	Page 203 to 205

	CAD 999 call
	3037
	07/06/2014
	09:20
	Page 179 to 183

	CAD 999 call
	10481
	07/06/2014
	22:47
	Page 233 to 237

	CAD 999 call
	10506
	07/06/2014
	22:44
	Page 238 to 241


Please note every day the met police call centre starts at CAD 01 and goes up to the average of 10,742 to 15,000 callers per day the clock is reset to 01 each day at 00:00 hours.

(We can tell this by the number of CAD incident numbers supplied, within the applicants ASBO bundle supporting the evidence supplied, for a stand alone ASBO order to be gained against Mr. Simon Cordell.

On the average the Met police call centre will receive on the average of 300 callers per hour as marked and time stamped below.

Every half hour 150 calls are made to the emergency 999 call centre on the average
Every 15 minutes is 75 callers on average-

Every 7 half minutes is 33 callers on average-

And 3 half minutes 17 callers on average.

Please take note to (CAD number / Incident Number 10481 7th June 14) this is the 10,481 Met police call of the 7th June 2014 time stamped 22:47 hours.

So it is incorrect for (CAD 10506 7th June 14) externally inputted 25 calls later, to have an earlier time stamp of the 7th June 2014 at 22:44 hours.
Police Witness statements
1. The criminal offences and civil laws that I am being accused of were not found to be true by the police when I was arrested and I now find myself defending my statue of rights towards the local council, that are sighted and have been addressed within this complaint, do refer towards correspondence that has been sent by Enfield Council representative named Lemmy Nwabuisi dated 29th December 2016 and continued forward on the 02/02/2017 by an updated letter hand sent to 109 Burn croft Avenue, Enfield London EN3 7JQ around 1700 hours and I also question the following:
2. I have never been a danger to any other person(s) intentionally or otherwise. I am very concerned with the Electronic records held about myself as it seems government employees are using them personal information gained and studied from meetings that has been imputed wrong into their systems , this does also inclusive information contained in any other sources that may be used, that do relate towards myself so that any person could conclude their reports, such information is largely incorrect to is evidence and I therefore request that information to be rectified as to being amended. Under the data protection act 1998, all information held about a person has to be 100% correct this is not the case in my records and so far I only have limited information. All wrongfully contained information must be amended, such records state the following:
· The electronic records document anti social and verbally aggressive behavior or harassment inclusive of intimation created by any other in reference towards Mr. S Cordell character towards his neighbor’s, as this information is not true.
3. I do own a CCTV system this property doe’s get’s used for my own personal reasons. I am very up set that I have been accused of using my CCTV so to be able to interpreting other people’s behavior in a persecutory fashion. My CCTV system is used in the accordance of the United Kingdom Laws.
4. It is my personal CCTV that I have installed and it is there for my own safety, it is not there to invading other peoples personal life’s or privacies, it is installed for my personal use and it fixture is mounted and contained within the internal hallway and is not a breach of the Data Protection Act 1998 “DPA” Neither has the cctv equipment caused any damage and the building is not a grade two listed building in fact it is an improvement to the safety of the building and its resident’s as should have already been installed by the landlords Enfield Council. I can not see any further than the land that I pay rent towards as regulated under the DPA 1998.
5. Any concern’s regarding Rapid speech I do find that I tend to speak fast and this is the way I have always been, it does not have a negative effect in regards to my family and friends and peers and neither towards any business partners & clients I meet; with this still in mind I am still tongue tied and this is how I learned to speak I feel I should not have to change this due to people thinking I have a Mental Health illness or am abusive, all it should take is for someone to ask me why I speaking so fast then I could explain. But people have not done this they have just said that I have a problem due to this.
6. I feel that when I am in my home I have the maximum rights to my freedom of expression and speech and that no other person should be able to infringe them rights along side many other not mention here.
It is surely a fact that I do not leave my home much any more due to the ongoing with members of the metropolitan police and members of Enfield council who are in support of there illegal application for an anti social behavior order against my self.

this illegal application has lead me to 8 years of my life being stolen by corrupt government officials as can clearly bee seen in the copy of Asbo and my response bundle for some of the following reasons:

1. The police 999 call centers time stamps being back words in time.

2.  Not to forget the basics of governments own laws that do state that trespass must be present within a place of residence to obtain any legal rights under the raves act 1994.
3. Also to mention the fundamental basis that if some think states it is illegal then the true lines of criminal investigation must take place, as did not happen in my case, “ in a nut shell I was not arrested for some of a criminal nature as the charge states “The organization of ILLEGAL raves.
4.  The maximum sentence under the raves bill is 6 months and a 2000 pounds sterling fine, so I am truly bemused to the fact that I got two years injunction order than 5 years on top not to run consecutively, this does not include the year I had just done prior to the asbo, to which I proved my innocents towards and was found not guilty.
5.  the is also the issue that I was not called to any official meeting so to be able to talk and agree to any other form of remerde as required by law governing any ASBO application this futher leads me to the concern that the codetion were set gelogelity wide spreed as it has only been accused that I commenbted any form of anti social behiviour in the enfield brough and when cheakingt he guidance for any ASBO APPLICATIN AS ENFILED CIVIC CENTER IS SIGNED AND INSUPPORT OF 








